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Wilmien Haverkamp

Vanavond bij wedstrijd Heracles-FC
Twente gesproken met aantal mensen

m  over regietafel en COA

 vertelde dat in 2015/2016
wel de wethouders aan tafel zaten voor

verdeling in Twente.

Kabinetschef t van provincie
gesproken en hem gezegd dat COA bij 

ons kwam voor twee locaties en dat
beiden niet wat zijn (goed om het hier

later ook nog eens over te hebben) Heb 

hem ook voorgelegd dat een insteek
zoals bij statushouders ons beter lijkt
want aantal en insteek moet passen bij
onze samenleving 2

1 m i 2022

Dank voor de info. Wat leuk dat je daar
was. Echt een netwerk plek. Volgens mij 

klopt het wat  zegt. Dat is later

veranderd volgens mij J  sprak over

twee bestuurlijke vertegenwoordigers 

waaronder - En zij moeten het dan
weer op hun bestuurlijke tafels 

bespreken.
Al$ er nog expliciete vragen zijn dan kan 

ik  nogmaals bellen. Of een keer

. 4
Goed om na onze vakantie te kijken a
strategisch nog meer handig is om te
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wel de wethouders aan  tafel zaten voor

verdeling in Twente.

Kabinetschef  van provincie
gesproken en hem gezegd dat COA bij 
ons kwam voor twee locaties en dal
beiden niet wal zjn (goed om het hier
later ook nog eens over te hebben} Heb 

hem ook voorgelegd dal een insteek
zoals bij statushouders ons beter irjkt
want aantal en insteek moet passen bij 
onze samenleving

1 mei 2022

Dank voor de info. Wal leuk dat je daar
was. Echt een netwerk plek. Volgens mij 

klopt het waf  zegt. Dat is later
veranderd volgens mij.  sprak over
twee bestuurlijke vertegenwoordigers 
waaronder . En zij moeten het dan 

weer op bun bestuurlijke tafels 
bespreken
Als er nog expl ciete vragen zijn dan kan 

ik  nogmaals bellen. Of een keer
.

Goed om na onze vakantie te kijken wat
strategisch nog meer handig is om te
doen.
Fijne week verder!

2 mei 2022
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